
Beantwoording verhelderende/technische vragen 
 
Vragen gesteld: Via email               d.d.: 26-11-2024 
 
Vragensteller: Ronnie Tijssen    Partij: PNL 
 
Portefeuillehouder: Wethouder Slaets-Sonneveldt 
 
Onderwerp: Problemen boomwortels Trombonestraat Beek en Donk. 
 
In de Trombonestraat in Beek en Donk ondervinden de bewoners van de woningen op 
huisnummers 7 en 9 al langere tijd veel hinder van de wortels van de Esdoorn die de gemeente 
daar jaren geleden voor hun percelen heeft geplaatst. Ondertussen is het zover dat muurtjes en 
tuinen worden beschadigd en de wortels richting de huizen gaan. De schade geldt ook voor 
gemeentelijk bezit. Zo moet jaarlijks -en dat is eigenlijk nog te weinig- een gedeelte van de weg 
opnieuw worden gelegd omdat deze door wortels wordt opgetild. Ook een water afvoerput in de 
weg komt omhoog, wat uiteindelijk voor onkosten aan het riool gaat zorgen. 
 
Er is al een aantal keren contact geweest met de gemeente en uiteindelijk is er ook een 
medewerker van de gemeente komen kijken. Omdat de bewoners daarna niets meer vernamen, 
als dat juist is wat is hier dan misgegaan in de communicatie, is er opnieuw contact opgenomen. 
Er werd hen toen door de medewerker verteld dat de gemeente niets aan het probleem gaat 
doen. 
 
Opmerkelijk is het wel dat via e-mail van de gemeente aan de inwoners is laten weten dat er 
destijds een verkeerd besluit is gemaakt bij de keuze welke bomen geplaatst moesten worden. 
De Esdoorn is niet geschikt op plekken als waar het hier over gaat. 
 
Omdat de inwoners bij de gemeente niet verder kwamen is er een advocaat in de hand 
genomen. Die pakt de zaak verder op zo gauw er een groeiplaatsonderzoek heeft 
plaatsgevonden door een bomenspecialist. Een dergelijk onderzoek kost de inwoners echter 
€1000,-. We hebben nu afgesproken dat ze daar even mee wachten. 
 
Mede gezien het feit dat de gemeente toegeeft dat er een verkeerde bomenkeuze is gemaakt en 
er daardoor nu schade voor particulieren én de gemeente ontstaat, lijkt het ons wenselijk dat dit 
probleem opnieuw serieus wordt bekeken. Uiteindelijk lijkt het ons logisch dat er een oplossing 
komt die ervoor zorgt dat tenminste de inwoners geen schade meer krijgen t.g.v. de boom aan 
hun perceel. Dat ook de gemeente schade ondervindt, welke in de nabije toekomst ook nog flink 
kan oplopen, is een extra reden om dit probleem aan te pakken. 
 
Of de oplossing het vervangen van de bomen door een geschikte soort de oplossing is, laten wij 
graag aan specialisten over. Wij zijn echter wel van mening dat er een oplossing moet komen 
die de bewoners van de genoemde woningen geen geld kost. De fout is tenslotte door de 
gemeente gemaakt.       
 
Vraag: Is het college bereidt om dit probleem opnieuw serieus onder de aandacht te brengen 
en voor een oplossing te zorgen? 
 
Indien ja, dan worden zij graag op de hoogte gehouden van de probleemoplossing. 
Indien niet, wat is de reden in dat geval om dit niet op te pakken? Wil het college het in dat 
geval op een -volgens ons ongewenst- juridische strijd aan laten komen? 
 
  



 

Antwoord: 
Het college is bereid om dit probleem opnieuw serieus onder de aandacht te nemen. Wij nodigen 
daarom de melder uit voor een gesprek over deze casus. Daarbij zal onderzocht worden of er 
voor beide partijen passend maatwerk realiseerbaar is. 
 
Datum beantwoording:  

17 december 2024 


